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20/11/2024 *MES3240001496165*

MES 3 24 0001496165

ზოგადსაგანმანათლებლო     დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომის ოქმი
 
 
 
 
 
 ქ. თბილისი
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომას ესწრებოდნენ:
 
1. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს (შემდგომში - საბჭო)
წევრები:
 
დავით მალაზონია - შპს „თანამედროვე განათლების აკადემიის“ დირექტორი, საბჭოს
თავმჯდომარე;
თამარ მამსიკაშვილი - აზიის განვითარების ბანკის პროგრამის „თანამედროვე უნარები
უკეთესი დასაქმებისთვის“ სკოლების გაძლიერების სპეციალისტი, საბჭოს თავმჯდომარის
მოადგილე.
მანანა ჯინჭარაძე - სსიპ მასწავლებელთა პროფესიული განვითარების ეროვნული ცენტრის
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების დირექტორთა ეროვნული სკოლის კონსულტანტი,
საბჭოს მდივანი;
გიორგი გიგიბერია - ა(ა)იპ - ფონდ „საერთაშორისო განათლების ცენტრის“ პროგრამების
მენეჯერი, საბჭოს წევრი;
ქეთევან ნატროშვილი - შპს „ქართული სასწავლებლის - თბილისის“ დირექტორის მოადგილე,
საბჭოს წევრი;
პეტრე ბაბილუა - შპს „ევროპული სკოლის“ მათემატიკის დეპარტამენტის ხელმძღვანელი,
საბჭოს წევრი;
მაკა მამფორია - შპს „ლამარა მარგველაშვილის სახელობის სკოლა XXI საუკუნის“
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებათა კათედრის ხელმძღვანელი, საბჭოს წევრი;
მორის დანდურიშვილი - სსიპ-ქალაქ ხაშურის N1 საჯარო სკოლის დირექტორი, საბჭოს წევრი;
ნატო გაბოშვილი - სსიპ - ქალაქ თბილისი N169 საჯარო სკოლის დირექტორი, საბჭოს წევრი;
შალვა მეკრავიშვილი - სსიპ - შოთა რუსთაველის სახელობის ქ. რუსთავის N2 საჯარო სკოლის
ისტორიისა და სამოქალაქო განათლების მასწავლებელი, სსიპ-მასწავლებელთა პროფესიული
განვითარების ეროვნული ცენტრის სამოქალაქო განათლების ექსპერტი, საბჭოს წევრი.
 
 
2.  სსიპ - განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული ცენტრის (შემდგომში - ცენტრი)
წარმომადგენლები:
 
თამარ რატიანიძე ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის- 
კოორდინატორი;
ელენე ცირამუა - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
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ნინო ცხოვრებაძე - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი;
თეა ლილუაშვილი - ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის მთავარი
სპეციალისტი.
 
 
3. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების წარმომადგენლები:
 
სსიპ - გიორგი ჭყონდიდელის სახელობის ქალაქ ფოთის №7 საჯარო სკოლა:
ნინო მორგოშია - სკოლის დირექტორი
 
სსიპ - ნიკოლოზ მუსხელიშვილის სახელობის ფიზიკა-მათემატიკის ქალაქ რუსთავის N26
საჯარო სკოლა:
ბესიკი მოსულიშვილი - სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელი
 
სსიპ - ჭიათურის მუნიციპალიტეტის სოფელ გეზრულის საჯარო სკოლა:
გოჩა შეყილაძე - სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელი
 
სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლასურიაშის საჯარო სკოლა:
მარინა ბრეგვაძე - სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებელი
 
სსიპ - ქალაქ თბილისის N147 საჯარო სკოლა:
ირინე წიკლაური - სკოლის დირექტორი
 
სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლაცორიის საჯარო სკოლა:
ზაური გოლეთიანი - სკოლის დირექტორი
 
 
 
4. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ავტორიზაციის ექსპერტები (შემდგომში 
ექსპერტები):
 
სსიპ - გიორგი ჭყონდიდელის სახელობის ქალაქ ფოთის №7 საჯარო სკოლა:
 
ა) მაკა კანდელაკი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) გიორგი უღრელიძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ხატია კაჭარავა (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) ეკატერინე ჭელიძე (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) მარგარიტა ჯიქია (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) თამარ წულუკიძე (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) მორის გუმბარიძე (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) მაია მენაბდე (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) ნანი სალია (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) გიორგი ბერიძე (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ნინო კოვზიაშვილი (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
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სსიპ - ნიკოლოზ მუსხელიშვილის სახელობის ფიზიკა-მათემატიკის ქალაქ რუსთავის N26
საჯარო სკოლა:
 
ა) მაია ბუაძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, თავმჯდომარე);
ბ) თამთა დარსაველიძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ნინო ბურჯალიანი (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) ნინო ფორჩხიძე (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) მარიამ მატიაშვილი (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) ნანა ჩხიკვაძე (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) ტოლია კილასონია (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) სოფიო ხვადაგიანი(სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) სვეტა გორგიშელი (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) საბა დარსაველიძე (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ეკატერინე მაკარიძე (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
 
 
სსიპ - ჭიათურის მუნიციპალიტეტის სოფელ გეზრულის საჯარო სკოლა:
 
ა) ნონა ჩუბინიძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, თავმჯდომარე);
ბ) გოჩა ღონღაძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ლია ბოგვერაძე (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) კახა გალდავა (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) ნათია ლომთათიძე (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) ხათუნა კალმახელიძე (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) ლილი კაცაძე (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) მარიამ ჯვარიძე (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) ნატო გერგაია (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) ედუარდ ნაკაიძე (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ნინო ჯოჯიშვილი (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
 
სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლასურიაშის საჯარო სკოლა:
 
ა) ტარიელი სივსივაძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ირმა ხმელიძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ნელი ნაოჭაშვილი (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) ციალა ჩიტია (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) ნონა ბეროშვილი (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) ლია ციცქიშვილი (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) ნანა ჩავლეშვილი (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) მზევინარ მჟავანაძე (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) ნონა გორგილაძე (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) ლია ნეფარიძე (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ნათია კოხოძე (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი).
 
სსიპ - ქალაქ თბილისის N147 საჯარო სკოლა:
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ა) მაკა ნადარეიშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი,
თავმჯდომარე);
ბ) ხათუნა მაჭარაშვილი (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) რუსუდან უსტიაშვილი (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) იოსები ლაზარაშვილი (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) ქეთევან კიპაროიძე (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) მარინე რეხვიაშვილი (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) ნანა ყანჩაშვილი (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) მაკა ინაშვილი (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) მანანა შეროზია (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) მიხეილ გაფრინდაშვილი (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) მაკა ნატროშვილი (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
 
 
სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლაცორიის საჯარო სკოლა:
 
ა) ნანა კაცაძე (ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, თავმჯდომარე);
ბ) ქრისტინე ძიძიგური(ზოგადი განათლების ხარისხის უზრუნველყოფის ექსპერტი, წევრი);
გ) ქეთევან ტურიაშვილი (საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
დ) ქეთევანი ლარცულიანი (საზოგადოებრივი მეცნიერებების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ე) მაია ქუთათელაძე (უცხოური ენების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ვ) თეონა ჯაფარიძე (ესთეტიკური აღზრდის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ზ) ხათუნა რუსიეშვილი (ტექნოლოგიების საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
თ) სოფიო თავაძე (სახელმწიფო ენის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ი) მარინე ახალაია (მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
კ) მურად ფახურიძე (სპორტის საგნობრივი ექსპერტი, წევრი);
ლ) ნათია კურტანიძე (ზოგადი განათლების დაწყებითი საფეხურის საგნობრივი ექსპერტი,
წევრი).
 
 
 
საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ
ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
დებულების“ (შემდგომში - დებულება) მე-17 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად,
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს სხდომას წარუძღვა საბჭოს
თავმჯდომარე, დავით მალაზონია. საბჭოს სხდომა 2024 წლის 08 ნოემბერს ჩატარდა ონლაინ
რეჟიმში (Zoom - ის ონლაინ პლატფორმის საშუალებით). სხდომა დაიწყო 16:00 საათზე. საბჭოს
თავმჯდომარემ შეამოწმა საბჭოს წევრთა რაოდენობა და დაადგინა, რომ საქართველოს
განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1 ოქტომბრის №99/ნ ბრძანებით
დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის დებულების“ მე-17
მუხლის მე-5 პუნქტის შესაბამისად, სხდომა უფლებამოსილია, რადგან ესწრება საბჭოს წევრთა
სიითი შემადგენლობის ნახევარზე მეტი.
ცენტრის წარმომადგენელმა საბჭოს წინაშე დააყენა შუამდგომლობა სხდომის მიმდინარეობის
აუდიო ჩაწერასთან დაკავშირებით სხდომის ოქმის მომზადების მიზნით. მან აქვე განმარტა,
რომ აუდიო ჩანაწერი განადგურდებოდა ოქმის პროექტის მომზადებისთანავე. საბჭოს
სხდომაზე დამსწრე პირებმა გაიზიარეს აღნიშნული შუამდგომლობა.
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საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს მიუთითა დებულების მე-20 მუხლის მე-7 პუნქტის
მოთხოვნაზე, რომლის მიხედვითაც, საბჭოს წევრი არ არის უფლებამოსილი თავი შეიკავოს
ხმის მიცემისაგან.
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს გააცნო დღის წესრიგი:
 
1. სსიპ - გიორგი ჭყონდიდელის სახელობის ქალაქ ფოთის №7 საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა;
2. სსიპ - ნიკოლოზ მუსხელიშვილის სახელობის ფიზიკა-მათემატიკის ქალაქ რუსთავის N26
საჯარო სკოლის ავტორიზაციის საკითხის განხილვა;
3. სსიპ - ჭიათურის მუნიციპალიტეტის სოფელ გეზრულის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა;
4. სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლასურიაშის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა;
5. სსიპ - ქალაქ თბილისის N147 საჯარო სკოლის ავტორიზაციის საკითხის განხილვა;
6. სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლაცორიის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ცენტრის წარმომადგენლებსა და
დაინტერესებულ მხარეებს, დღის წესრიგთან დაკავშირებით ხომ არ ჰქონდათ რაიმე
შუამდგომლობა. დღის წესრიგთან დაკავშირებით შუამდგომლობა არ იქნა წარმოდგენილი და
შესაბამისად, დღის წესრიგი დამტკიცდა წარმოდგენილი სახით.
 
 
1.       სსიპ - გიორგი ჭყონდიდელის სახელობის ქალაქ ფოთის №7 საჯარო სკოლის
ავტორიზაციის საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, მაკა კანდელაკმა. ექსპერტმა განაცხადა, რომ  სსიპ - გიორგი
ჭყონდიდელის სახელობის ქალაქ ფოთის №7 საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი
განხორციელდა 2024 წლის 31 ივლისსა და 01 აგვისტოს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი
განათლების დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამებს, ქართულ ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის
თვითშეფასების ფორმის თანახმად, დაწესებულების მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა
ადგილების ზღვრული რაოდენობა იყო 700. აქვე, ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ
მოთხოვნას არ ეთანხმებოდა ექსპერტთა ჯგუფი, რადგან სკოლის ინფრასტრუქტურული
მდგომარეობა და საკლასო ოთახების რაოდენობა არ იძლეოდა მოსწავლეთა ზღვრული
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რაოდენობის 700-ით განსაზღვრის საშუალებას და დაწესებულებას შეეძლო შესაბამისი
საგანმანათლებლო მომსახურება გაეწია 500 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა ისაუბრა სკოლის საუკეთესო გამოცდილების შესახებ და აღნიშნა, რომ
დაწესებულებაში იყო მოსწავლის ინტერესებზე მორგებული გარემო, ფუნქციონირებდა
სხვადასხვა მიმართულების კლუბი და გაფორმებული ჰქონდა თანამშრომლობის მემორანდუმი
კოლეჯთან „ფაზისი“, რომლის ფარგლებშიც ხორციელდებოდა მოკლევადიანი პროფესიული
პროგრამები საბაზო საფეხურის მოსწავლეებისათვის.
ექსპერტის, მაკა კანდელაკის, განმარტებით, სკოლის გარშემო იყო დაზიანებული ღობე, ასევე,
არ ჰქონდა შენობის ექსპლუატაციის უსაფრთხოების შესახებ დასკვნა და დასავლეთის
ფლიგელს ესაჭიროებოდა რემონტი, რადგან ჩამოდიოდა წყალი და უამინდობის დროს
ფერხდებოდა სასწავლო პროცესი. ასევე, სკოლას არ ჰქონდა ლიფტი/პანდუსი და
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორია არ იყო აჭჭურვილი საჭირო ინვენტარით.
ექსპერტმა, მაკა კანდელაკმა, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2
(სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამა) და მე-4
(მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის
მოთხოვნებს“, მე-2 (სასკოლო კურიკულუმი) (საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) სტანდარტი შეფასდა როგორც „მეტწილად შეესაბამება
სტანდარტის მოთხოვნებს“, ხოლო, მე-3 (სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და
ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) სტანდარტი შეფასდა „ნაწილობრივი“ შესაბამისობით.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რეკომენდაციები
და რჩევები, რომლებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის
მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტმა, წარმოადგინა სკოლის შენობის ამსახველი ფოტო-მასალა და აღნიშნა, რომ
დაწესებულებას ჰქონდა კეთილმოწყობილი სამედიცინო კაბინეტი, რესურს ოთახი,
კომპიუტერული მეცნიერებების ლაბორატორია და ბიბლიოთეკა.
საბჭოს თავმჯდომარე, დავით მალაზონია, დაინტერესდა, ზემოაღნიშნული გარემოებების
ფონზე (სარემონტო შენობა, დაზიანებული ღობე, ინკლუზიურად არახელმისაწვდომი გარემო,
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორიის რესურსების დეფიციტი) რა იყო ის
არგუმენტი, რითაც ექსპერტები ადასტურებდნენ, რომ დაწესებულებას ჰქონდა მოსწავლეზე
ორიენტირებული გარემო შექმნილი.
ექსპერტის, მაკა კანდელაკის, განმარტებით, დაზიანებული იყო სკოლის მხოლოდ უკანა
(დასავლეთის) მხარე, ხოლო სხვა მხრივ სკოლას ჰქონდა კეთილმოწყობილი გარემო.
საბჭოს წევრმა, პეტრე ბაბილუამ, აღნიშნა, რომ დაწესებულების მთლიანი შენობა უნდა იყოს
მოსწავლის საჭიროებებზე მორგებული და მხოლოდ ერთი ნაწილის კეთილმოწყობა საკმარისი
არ იყო ჯანსაღი სასწავლო გარემოს შექმნისთვის.
საბჭოს თავმჯდომარის მოადგილე, თამარ მამსიკაშვილი, დაინტერესდა, ჰქონდა თუ არა
სკოლას გადადგმული გარკვეული ნაბიჯები, ზემოაღნიშნული ხარვეზების აღმოფხვრისთვის.
საბჭოს წევრმა, პეტრე ბაბილუამ, აღნიშნა, რომ კურიკულუმების ფორმა და შინაარსი იყო
განსხვავებული და მიმართა ექსპერტებს დაეზუსტებინათ, პრაქტიკაში როგორ ხდებოდა
აღნიშნული კურიკულუმების განხორციელება.
მათემატიკის საგნობრივი ექსპერტის, ნანი სალიას განმარტებით, სკოლის წარმომადგენლებთან
ინტერვიუს დროს გამოვლინდა მზაობა, ექსპერტთა ჯგუფის მხრიდან გაცემული რჩევების
გათვალისწინების და კურიკულუმების დახვეწის მიმართულებით. მისი განმარტებით, სკოლას
დოკუმენტურად არ ჰქონდა ასახული ის, რასაც რეალურად ახორციელებდა.
საბჭოს წევრმა, შალვა მეკრავიშვილმა, განმარტა, რომ საგნობრივი კურიკულუმები, შეფასების
რუბრიკები და პროექტული სწავლებები საჭიროებდა მნიშვნელოვან ცვლილებებს. კერძოდ,
განმავითარებელი შეფასება არ იყო ორიენტირებული მოსწავლის განვითარებაზე, ასევე,
განხორციელებული პროექტები არ იყო შეესაბამებოდა საგნობრივ მიზნებს. საბჭოს წევრმა,
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ასევე აღნიშნა, რომ ლიტერატურულ კლუბში გაწევრიანება შეეძლოთ მხოლოდ 8-12 კლასის
მოსწავლეებს და მიმართა სკოლის წარმომადგენელს, დაეზუსტებინა, რა იყო აღნიშნულის
მიზეზი. გარდა ამისა, მისცა რჩევა, ვებ-გვერდზე არსებული მისია, ხედვა და ღირებულებები
ჩაესწორებინათ.
აქვე, საბჭოს წევრი შალვა მეკრავიშვილი დაინტერესდა, დასავლეთის ფლიგელი, რომელიც იყო
დაზიანებული, გამოყოფილი იყო თუ არა სასწავლო პროცესისგან და ასევე, შესაბამისობის
გეგმის მიხედვით, რატომ ესაჭიროებოდა სკოლას ორწლიანი ვადა ღობის შეკეთებისთვის.
 
სკოლის დირექტორი, ნინო მორგოშია, ესწრებოდა საბჭოს სხდომას, თუმცა, ჰქონდა ტექნიკური
ხარვეზი და ვერ შეძლო საბჭოს წევრების კითხვებისთვის პასუხის გაცემა.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - გიორგი ჭყონდიდელის სახელობის ქალაქ
ფოთის №7 საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობის 500-ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  16:30-
დასრულების დრო 16:37- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 8
წინააღმდეგი - 2
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ - გიორგი
ჭყონდიდელის სახელობის ქალაქ ფოთის №7 საჯარო სკოლას (ს/კ: 215113268) 9 წლის ვადით
მიენიჭოს ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 500-ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 დაწყებითი
                       

ქართული  ქალაქი ფოთი,
გიორგი ჭყონდიდელის ქუჩა
N33
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ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ქალაქი ფოთი,
გიორგი ჭყონდიდელის
 ქუჩა N33

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ქალაქი ფოთი,
გიორგი ჭყონდიდელის ქუჩა
N33

 
 
საბჭომ შუამდგომლობით მიმართა ცენტრს დაწესებულებაში მონიტორინგის განხორციელებას
თან დაკავშირებით:

მონიტორინგი ექსპერტთა ჯგუფის შექმნით:

 
მონიტორინგის დაწყების პერიოდი - 2026 წლის ნოემბრიდან;

 - ადგილზე ვიზიტი;მონიტორინგის განხორციელების ფორმა
მონიტორინგის ფარგლები: 1-ელი, მე-2 (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამა), მე-3 და მე-4 სტანდარტები.
 
2.       სსიპ - ნიკოლოზ მუსხელიშვილის სახელობის ფიზიკა - მათემატიკის ქალაქ რუსთავის
N26 საჯარო სკოლის ავტორიზაციის საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, მაია ბუაძემ. ექსპერტმა განაცხადა, რომ  სსიპ - ნიკოლოზ
მუსხელიშვილის სახელობის ფიზიკა-მათემატიკის ქალაქ რუსთავის N26 საჯარო სკოლაში
ავტორიზაციის ვიზიტი განხორციელდა 2024 წლის 02 და 03 სექტემბერს. სკოლა
ახორციელებდა ზოგადი განათლების დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების ფორმის თანახმად, დაწესებულების
მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობა იყო 640. აქვე, ექსპერტმა
განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას
შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება გაეწია 640 მოსწავლისთვის.
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ექსპერტის თქმით, დაწესებულება სწავლებას ახორციელებდა ორ, ერთმანეთის გვერდიგვერდ
არსებულ შენობაში და მიღებული ჰქონდა სსიპ - ლევან სამხარაულის სახელობის სასამართლო
ექსპერტიზის ეროვნული ბიუროს დასკვნა, სკოლის შენობის მდგრადობის შესახებ, ასევე
ჰქონდა შსს სახელმწუფო საქვეუწყებო დაწესებულება-საგანგებო სიტუაციების მართვის
სამსახურთან შეთანხმებული საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმა. ექსპერტის თქმით,
სკოლამ წარმოადგინა მიმართვა უფლებამოსილ უწყებასთან შენობა-ნაგებობის სახანძრო
უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის შესახებ.
ექსპერტმა წარმოდგინა სკოლის შენობის ამსახველი ფოტო-მასალა და აღნიშნა, რომ
დაწესებულებას ჰქონდა კეთილმოწყობილი ინფრასტრუქტურა, ჰქონდა ღია სპორტული
მოედანი და შიდა სპორტული დარბაზი, სააქტო ოთახი, ბიბლიოთეკა და სამკითხველო
სივრცე, საჭირო ინვენტარით აღჭურვილი სამედიცინო ოთახი, კომპიუტერული
ლაბორატორია, რესურს ოთახი, ადაპტირებული სველი წერტილები და საბუნებისმეტყველო
მეცნიერებების კეთილმოწყობილი ლაბორატორია. ექსპერტის თქმით, სკოლა ორიენტირებული
იყო მოსწავლეთა ინტერესებზე.
ექსპერტის, მაია ბუაძის განმარტებით, დაწესებულება განსაკუთრებულ ყურადღებას უთმობდა
არაფორმალური განათლების ხელშეწყობასა და მოსწავლეთა ინტერესების გათვალისწინებას.
ამ მიზნით, შექმნილი იყო კლუბები: „ინტელექტუალთა კლუბი“; „ლიტერატურისა და
ხელოვნების მოყვარულთა კლუბი“; „სპორტის მოყვარულთა კლუბი“. ასევე, სკოლაში
ფუნქციონირებდა ხალხური რეწვის წრე და შაბათის მათემატიკური სკოლა. სკოლას
გაფორმებული ჰქონდა თანამშრომლობის მემორანდუმი სსიპ-ვლადიმირ კომაროვის
თბილისის ფიზიკა-მათემატიკის N199 საჯარო სკოლასა და პროფესიულ კოლეჯ „მოდუსთან“.
ექსპერტის თქმით, სკოლას ტრადიციული კავშირი ჰქონდა ივანე ჯავახიშვილის სახელობის
თბილისის სახელმწიფო უნივერსიტეტთან.  
ექსპერტმა, მაია ბუაძემ, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2 (სასკოლო
კურიკულუმი) (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო), მე-3
(სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) და მე-4
(მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის
მოთხოვნებს“.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რჩევები,
რომლებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის
შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრი, პეტრე ბაბილუა დაინტერესდა, კონკრეტულად რა სახის კავშირი ჰქონდა
დაწესებულებას ივანე ჯავახიშვილის სახელობის თბილისის სახელმწიფო უნივერსიტეტთან.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებლის, ბესიკი მოსულიშვილის განმარტებით,
მოსწავლეები დაესწრნენ ფიზიკისა და მათემატიკის ლექციებს ივანე ჯავახიშვილის სახელობის
თბილისის სახელმწიფო უნივერსიტეტში.
საბჭოს წევრმა, შალვა მეკრავიშვილმა, სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, ვებ-გვერდზე
აესახათ უფრო დეტალური ინფორმაცია სკოლის ბიუჯეტის შესახებ.
საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით მალაზონიამ, სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, მეტად
გაემრავალფეროვნებინათ სასწავლო რესურსები.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
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საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ნიკოლოზ მუსხელიშვილის სახელობის
ფიზიკა-მათემატიკის ქალაქ რუსთავის N26 საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა
ადგილების ზღვრული რაოდენობის 640-ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  16:55-
დასრულების დრო 17:02- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტების შესაბამისად, სსიპ-ნიკოლოზ მუსხელიშვილის სახელობის
ფიზიკა-მათემატიკის ქალაქ რუსთავის N26 საჯარო სკოლას (ს/კ: 216344542) 9 წლის ვადით
მიენიჭოს ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 640-ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული  ქალაქი რუსთავი, კახაბერ
თავგორაშვილის ქუჩა N14

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ქალაქი რუსთავი, კახაბერ
თავგორაშვილის ქუჩა N14

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ქალაქი რუსთავი, კახაბერ
თავგორაშვილის ქუჩა N14

 
 
3.       სსიპ - ჭიათურის მუნიციპალიტეტის სოფელ გეზრულის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
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მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, ნონა ჩუბინიძემ. ექსპერტმა განაცხადა, რომ  სსიპ - ჭიათურის
მუნიციპალიტეტის სოფელ გეზრულის საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი
განხორციელდა 2024 წლის 05 და 06 სექტემბერს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების
დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ
ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების
ფორმის თანახმად, დაწესებულების მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა იყო 50. აქვე, ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა
ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება
გაეწია 50 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა, ნონა ჩუბინიძემ, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2
(სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები), მე-3 (სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და
ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) და მე-4 (მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები
შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რჩევები,
რომელებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის
შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტის თქმით, სკოლას ჰქონდა შენობა-ნაგებობის მდგრადობის შესახებ
დამაკმაყოფილებელი დასკვნა, ასევე, სახანძრო უსაფრთხოების მოთხოვნებთან შესაბამისობის
შესახებ დასკვნა.
ექსპერტმა, ნონა ჩუბინიძემ, წარმოადგინა სკოლის შენობის ამსახველი ფოტო-მასალა და
აღნიშნა, რომ დაწესბეულებაში შექმნილი იყო კეთილმოწყობილი გარემო, ჰქონდა
ბიბლიოთეკა, კომპიუტერული მეცნიერებების ლაბორატორია, გარე სპოერული მოედანი,
სამედიცინო ოთახი, ყველა საჭირო რესურსით აღჭურვილი საბუნებისმეტყველო
მეცნიერებების ლაბორატორია.
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრი, მორის დანდურიშვილი დაინტერესდა, რატომ განსაზღვრა სკოლამ სამედიცინო
ხარჯებისთვის 1500 ლარი.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებლის, გოჩა შეყილაძის განმარტებით,
აღნიშნული თანხა განპირობებული იყო იმით, რომ დაწესებულება აპირებდა კარადის შეძენას,
სადაც განათავსებდა სამედიცინო რესურსებს, ასევე, გეგმავდა ხანგრძლივვადიანი წამლების
შეძენასაც.
 საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
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 საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ჭიათურის მუნიციპალიტეტის სოფელ
გეზრულის საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობის 50-ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  17:15-
დასრულების დრო 17:21- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტების შესაბამისად, სსიპ - ჭიათურის მუნიციპალიტეტის სოფელ
გეზრულის   საჯარო სკოლას (ს/კ: 215606501) 9 წლის ვადით მიენიჭოს 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა განესაზღვროს 50-ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული  ჭიათურის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
გეზრული

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ჭიათურის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
გეზრული

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ჭიათურის
მუნიციპალიტეტი, სოფელი
გეზრული

 
 
4.       სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლასურიაშის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
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მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, ტარიელ სივსივაძემ. ექსპერტმა განაცხადა, რომ სსიპ - ცაგერის
მუნიციპალიტეტის სოფელ ლასურიაშის საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი
განხორციელდა 2024 წლის 09 და 10 სექტემბერს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების
დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ
ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების
ფორმის თანახმად, დაწესებულების მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა იყო 80. აქვე, ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა
ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება
გაეწია 80 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა აღნიშნა, რომ სკოლას ჰქონდა საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორია,
თუმცა, აღნიშნული აღჭურვილი იყო მოძველებული რესურსებით, ასევე ჰქონდა
კომპიუტერული მეცნიერებების ლაბორატორია, ბიბლიოთეკა, რესურს ოთახი, გარე
სპორტული მოედანი, ხოლო შიდა სპორტული დარბაზის ფუნქციას ასრულებდა დიდი
საკლასო ოთახი, სადაც განთავსებული იყო მაგიდის ჩოგბურთის მაგიდა, ძალოსნობის
ინვენტარი და ელექტრო სარბენი ბილიკი. ექსპერტის თქმით, სკოლას ჰქონდა ხეხილიანი ეზო,
რომელსაც ჰქონდა რეკრეაციული დანიშნულებაც.
ექსპერტმა, ტარიელ სივსივაძემ, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2
(სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) და მე-4 (მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები
შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის მოთხოვნებს“, ხოლო მე-3 (სასწავლო პროცესის
ადმინისტრაციული და ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) სტანდარტი შეფასდა
„ნაწილობრივი“ შესაბამისობით.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რეკომენდაციები
და რჩევები, რომლებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის
მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტმა აღნიშნა, რომ დაწესებულების ძლიერ მხარეს წარმოადგენდა, ქართული ხალხური
ტრაციდიული საქმიანობების სკოლაში დანერგვა და მოსწავლეებისათვის მისი არსის გაცნობა.
სკოლაში ფუნქციონირებდა ხალხური რეწვის წრე. დაწესებულებას მონაწილეობა ჰქონდა
მიღებული საქართველოს განათლების, მეცნიერებისა და ახალგაზრობის სამინისტროს მიერ
ინიცირებულ „სასკოლო ინიციატივების წახალისების პროგრამის“ საგრანტო კონკურსში, სადაც
გაიმარჯვა, მოგებული თანხით კი შეიძინა საკერავი და საქარგავი თანამედროვე ტექნიკა.
ექსპერტის თქმით, სკოლა წარმატებულად თანამშრომლობდა ადგილობრივ ბიზნესთან,
რომლის ფარგლებშიც საშუალო საფეხურის ყველა მოსწავლემ სტაჟირება გაიარა რძის
გადამამუშავებელ საწარმოში. მისი თქმით, აღნიშნულმა აქტივობამ ხელი შეუწყო მოსწავლეთა
პროფესიულ განვითარებას.
საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით მალაზონიამ, აღნიშნა, რომ მე-7 კლასის ისტორიის
კურიკულუმი იყო შევსებული, ხოლო მე-8 კლასის ისტორიის კურიკულუმი იყო ცარიელი და
დაინტერესდა, რა იყო აღნიშნულის მიზეზი.
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სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებლის, მარინა ბრეგვაძის, განმარტებით, ყველა
კლასის კურიკულუმი შევსებული იყო სრულად, ხოლო, გადმოგზავნილ დოკუმენტაციას
ჰქონდა ტექნიკური ხარვეზი.
საბჭოს წევრმა, მორის დანდურიშვილმა, განმარტა, რომ მასწავლებელთა კონკურსის ჩატარების
წესში მოცემული იყო, რომ კონკურსი შედგებოდა ორი ეტაპისგან, პირველ ეტაპზე ხდებოდა
ბიოგრაფიების გადარჩევა, ხოლო მეორე ეტაპზე ხდებოდა საუკეთესო ბიოგრაფიის მქონე
პირებთან გასაუბრება და მიმართა სკოლის წარმომადგენელს დაეზუსტებინა, რას
გულისხმობდა აღნიშნული ჩანაწერი. ასევე, მასწავლებელთა განცხადების წარდგენის ვადები
იყო დარღვეული და მისცა რჩევა, ჩაესწორებინათ ეს ნაწილიც.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებლის განმარტებით, მოცემული ჩანაწერი
მიემართებოდა მასწავლებლების სამუშაო გამოცდილებას და ჩაასწორებდნენ ზემოაღნიშნულ
ხარვეზებს.
საბჭოს წევრმა, შალვა მეკრავიშვილმა, აღნიშნა, რომ კურიკულუმებში ასახული კომპლექსური
დავალებების იდეა უნდა იყოს გამართული და არა ზოგადი ხასიათის. მან სკოლის
წარმომადგენელს მისცა რჩევა, გადაეხედათ კომპლექსური დაველებების იდეისთვის, ასევე,
განმარტა, რომ შემაჯამებელი დავალებების შეფასების რუბრიკები იყო შეუსაბამო ეროვნულ
სასწავლო მიზნებთან.
სკოლის დირექტორის მოვალეობის შემსრულებლის განმარტებით, ექსპერტთა ჯგუფის
მხრიდან გაცემულ რჩევებსა და რეკომენდაციებზე დაწესებულებას დაწყებული ჰქონდა
აქტიური მუშაობა, ხოლო საბჭოს წევრების შენიშვნებს, აუცილებლად გაითვალისწინებდნენ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ
ლასურიაშის საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობის 80-ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  17:43-
დასრულების დრო 17:48- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ - ცაგერის
მუნიციპალიტეტის სოფელ ლასურიაშის  საჯარო სკოლას (ს/კ: 242576191) 9 წლის ვადით  
მიენიჭოს ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 80-ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
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N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის და
ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული  ცაგერის მუნიციპალიტეტი,
სოფელი ლასურიაში.

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ცაგერის მუნიციპალიტეტი,
სოფელი ლასურიაში.

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ცაგერის მუნიციპალიტეტი,
სოფელი ლასურიაში.

 

მონიტორინგი      ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ
 წარმოდგენილი დოკუმენტებისგანხილვით:

საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2026 წლის ნოემბერში 3.5 კომპონენტთან მიმართებით,
სკოლის მთავარ შესასვლელში პანდუსის/ლიფტის მოწყობის დამადასტურებელი
მტკიცებულების/მტკიცებულებების წარმოდგენა სსიპ - განათლების ხარისხის განვითარების
ეროვნულ ცენტრში.
 
5.       სსიპ - ქალაქ თბილისის N147 საჯარო სკოლის ავტორიზაციის საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, მაკა ნადარეიშვილმა. ექსპერტმა განაცხადა, რომ სსიპ - ქალაქ
თბილისის N147 საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი განხორციელდა 2024 წლის 12 და 13
სექტემბერს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების დაწყებითი, საბაზო და საშუალო
საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო
დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების ფორმის თანახმად, დაწესებულების
მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობა იყო 2500. აქვე, ექსპერტმა
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განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას ეთანხმებოდა ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას
შეეძლო შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება გაეწია 2500 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა ისაუბრა სკოლის საუკეთესო გამოცდილების შესახებ და აღნიშნა, რომ
დაწესებულება განსაკუთრებულ ყურადღებას უთმობდა ინკლუზიური განათლების
ხელშეწყობას, ჰქონდა მოსწავლეთა ტრანზიციის გეგმა და მასწავლებლები აქტიურად
მუშაობდნენ სპეციალური საგანმანათლებლო საჭიროების მქონე მოსწავლეების პროფესიულ
კოლეჯში სწავლის გაგრძელების საკითხზე.
ექსპერტის თქმით, სკოლას ჰქონდა საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორია, თუმცა
არ იყო სტანდარტის შესაბამისად აღჭურვილი, რაც ხელს უშლიდა შედეგების სრულფასოვანი
მიღწევის შესაძლებლობას.
ექსპერტმა, მაკა ნადარეიშვილმა, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2
(სასკოლო კურიკულუმი) (დაწყებითი საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამა), მე-3
(სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) და მე-4
(მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები შეფასდა, როგორც „შეესაბამება სტანდარტის
მოთხოვნებს“, ხოლო მე-2 (სასკოლო კურიკულუმი) (საბაზო და საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) შეფასდა „მეტწილი შესაბამისობით“.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რეკომენდაციები
და რჩევები, რომლებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის
მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ შეკითხვები სკოლის
წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
საბჭოს წევრმა, შალვა მეკრავიშვილმა, აღნიშნა, რომ დაწესებულებას ვებ-გვერდზე
ატვირთული ჰქონდა 2024-2025 სასწავლო წლის სასკოლო სასწავლო გეგმა, რომელსაც თან არ
ახლდა საათობრივი ბადე და სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, ჩაესწორებინათ
აღნიშნული საკითხი.
სკოლის დირექტორმა, ირინე წიკლაურმა, აღნიშნა, რომ გაითვალისწინებდა რჩევას. ასევე
განმარტა, რომ დაწესებულებას ჰქონდა შესაბამისი ფინანსური რესურსი, რათა მოეწყო
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორია, ხოლო ინფრასტრუქტურის სააგენტოსგან
ელოდა მხოლოდ ლაბორატორიის პროექტს.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ქალაქ თბილისის N147 საჯარო სკოლის
ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული რაოდენობის 2500-ით განსაზღვრის
საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  18:10-
დასრულების დრო 18:17- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
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გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ - ქალაქ
თბილისის N147   საჯარო სკოლას (ს/კ: 202055756) 9 წლის ვადით მიენიჭოს 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა განესაზღვროს 2500-ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის
და ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული  ქალაქი თბილისი,
დიღმის მასივი, III
კვარტალი

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ქალაქი თბილისი,
დიღმის მასივი, III
კვარტალი

3 ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საშუალო ქართული ქალაქი თბილისი,
დიღმის მასივი, III
კვარტალი

 

მონიტორინგი      ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ
 წარმოდგენილი დოკუმენტებისგანხილვით:

საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2025 წლის ნოემბერში 2.2 (დაწყებითი, საბაზო და
საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები) კომპონენტთან მიმართებით,
საბუნებისმეტყველო მეცნიერებების ლაბორატორიის აღჭურვის დამადასტურებელი
მტკიცებულებების წარმოდგენა სსიპ - განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ
ცენტრში.
 
6.       სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ ლაცორიის საჯარო სკოლის ავტორიზაციის
საკითხის განხილვა
 
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის საბჭოს თავმჯდომარემ, დავით
მალაზონიამ, დაწესებულებების წარმომადგენლებს მიმართა, ხომ არ ჰქონდათ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება. დაწესებულების წარმომადგენლებმა დაადასტურეს, რომ საბჭოს წევრების
მიმართ აცილება არ ჰქონდათ. საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს,
დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას და
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დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას დასკვნის პროექტთან
მიმართებით. საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს. საბჭოს
თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის წარმომადგენელს იცნობდა თუ არა
ავტორიზაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას. წარმომადგენელმა დაადასტურა, რომ იცნობდა
დასკვნას. შესაბამისად, საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს მდივანს სთხოვა, რომ ექსპერტთა
ჯგუფის დასკვნა დაერთო ოქმისთვის, როგორც მისი განუყოფელი ნაწილი.
ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნა, საბჭოს სხდომაზე, წარადგინა ზოგადი განათლების ხარისხის
უზრუნველყოფის ექსპერტმა, ნანა კაცაძემ. ექსპერტმა განაცხადა, რომ სსიპ - ცაგერის
მუნიციპალიტეტის სოფელ ლაცორიის საჯარო სკოლაში ავტორიზაციის ვიზიტი
განხორციელდა 2024 წლის 29 და 30 აგვისტოს. სკოლა ახორციელებდა ზოგადი განათლების
დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამებს, ქართულ
ენაზე. ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის მაძიებლის თვითშეფასების
ფორმის თანახმად, დაწესებულების მიერ მოთხოვნილი მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობა იყო 120. აქვე, ექსპერტმა განმარტა, რომ აღნიშნულ მოთხოვნას არ ეთანხმებოდა
ექსპერტთა ჯგუფი და დაწესებულებას მატერიალური რესურსიდან გამომდინარე შეეძლო
შესაბამისი საგანმანათლებლო მომსახურება გაეწია 70 მოსწავლისთვის.
ექსპერტმა აღნიშნა, რომ სკოლას ჰქონდა ორი შენობა, სოფელ ლაცორიაში (სწავლება
ხორციელდებოდა დაწყებით, საბაზო და საშუალო საფეხურებზე) და სოფელ ხოჯში (სწავლება
ხორციელდებოდა მხოლოდ დაწყებით საგანმანათლებლო საფეხურზე). აქვე ექსპერტმა
განმარტა, რომ ბოლო სამი წლის განმავლობაში სოფელ ხოჯში მდებარე შენობაში სასწავლო
პროცესი არ განხორციელებულა. ექსპერტის თქმით, აღნიშნული შენობა 10 კილომეტრით იყო
დაშორებული ძირითადი შენობიდან.
ექსპერტმა ისაუბრა სკოლის საუკეთესო გამოცდილების შესახებ და აღნიშნა, რომ
დაწესებულება გამოირჩეოდა სპორტულ და ინტელექტუალურ ღონისძიებებში აქტიური
მონაწილეობით. მისი თქმით, სკოლის კურსდამთავრებულმა ექვსმა მოსწავლემ მიიღო ოქროს
მედალი, ერთმა კი ვერცხლის. ინტელექტუალურ მედია პროექტ „ეტალონში“ კი, სამი წლის
განმავლობაში სამჯერ მოიპოვა ცაგერის მუნიციპალიტეტის ჩემპიონის წოდება.
ექსპერტმა ნანა კაცაძემ, ისაუბრა ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების ავტორიზაციის
სტანდარტების შეფასებაზე და აღნიშნა, რომ 1-ელი (სკოლის ფილოსოფია), მე-2 (სასკოლო
კურიკულუმი) (დაწყებითი, საბაზო და საშუალო საფეხურის ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამები) და მე-4 (მოსწავლეთა მხარდაჭერა) სტანდარტები შეფასდა, როგორც „შეესაბამება
სტანდარტის მოთხოვნებს“, ხოლო მე-3 (სასწავლო პროცესის ადმინისტრაციული და
ინფრასტრუქტურული მხარდაჭერა) სტანდარტი შეფასდა „ნაწილობრივი შესაბამისობით“.
ექსპერტის თქმით, ექსპერტთა ჯგუფის მიერ, დაწესებულების მიმართ, გაიცა რეკომენდაციები
და რჩევები, რომლებიც აღწერილი იყო ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსის
მაძიებლის შესახებ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნაში.
ექსპერტმა წარმოადგინა სკოლის შენობის ამსახველი ფოტო-მასალა და აღნიშნა, რომ
დაწესებულებას ჰქონდა სრულად აღჭურვილი საბუნებისეტყველო და კომპიუტერული
მეცნიერებების ლაბორატორია, ბიბლიოთეკა, შიდა სპორტული დარბაზი და გარე სპორტული
მოედანი, სამედიცინო კაბინეტი და რესურს ოთახი.
 
საბჭოს თავმჯდომარე, დავით მალაზონია, დაინტერესდა, იმ შემთხვევაში, თუ სოფელ ხოჯში
არსებულ შენობაში იქნებოდა მოსწავლე, ჰქონდა თუ არა დაწესებულებას შესაბამისი
ადამიანური რესურსი.
ექსპერტის განმარტებით, სოფელ ხოჯში იყო ადგილობრივი მასწავლებელი, რომელიც
შეძლებდა სასწავლო პროცესის წარმართვას.
საბჭოს წევრმა, შალვა მეკრავიშვილმა, სკოლის წარმომადგენელს მისცა რჩევა, მეტად განევრცო
კომპლექსური დავალების იდეები.
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საბჭოს თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს, ხომ არ ჰქონდათ დამატებითი შეკითხვები
სკოლის წარმომადგენლებთან ან ექსპერტებთან.
 
საბჭოს წევრებს შეკითხვები არ ჰქონდათ.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა სსიპ - ცაგერის მუნიციპალიტეტის სოფელ
ლაცორიის საჯარო სკოლის ავტორიზაციისა და მოსწავლეთა ადგილების ზღვრული
რაოდენობის 70-ით განსაზღვრის საკითხი.
 
ფარული კენჭისყრის მიზნით, საბჭოს სხდომაზე გამოცხადდა სათათბირო შესვენება.
 
დაწყების დრო  18:35-
დასრულების დრო 18:40- 
 
კენჭისყრის შედეგები:
მომხრე - 10
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის მე-11 მუხლის მე-2
პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2010 წლის 1
ოქტომბრის N99/ნ ბრძანებით დამტკიცებული „საგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის დებულების“ მე-20 მუხლის პირველი პუნქტის „ა“ ქვეპუნქტის, 21-ე მუხლის
პირველი, მე-2 და მე-3 პუნქტებისა და 27 მუხლის მე-4 პუნქტის შესაბამისად, სსიპ - ცაგერის
მუნიციპალიტეტის სოფელ ლაცორიის   საჯარო სკოლას (ს/კ: 242576011) 9 წლის ვადით 
მიენიჭოს ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების სტატუსი და მოსწავლეთა ადგილების
ზღვრული რაოდენობა განესაზღვროს 70 - ით. დაწესებულებას მიენიჭოს უფლებამოსილება
განახორციელოს შემდეგი ზოგადსაგანმანათლებლო პროგრამები:
 
N ზოგადსაგანმანათლებლო

პროგრამის
სახელწოდება

ზოგადსაგანმ
ანათლებლო
პროგრამის
საფეხური

ზოგადსაგანმა
ნათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ენა

ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამის
განხორციელების
ადგილი
(მუნიციპალიტეტის,
ქალაქის, დაბის/სოფლის
და ქუჩის მითითებით)

1 ზოგადი განათლების
დაწყებითი საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

დაწყებითი
                       

ქართული  ცაგერის
მუნიციპალიტეტი
სოფელი ლაცორია;
ცაგერის
მუნიციპალიტეტი
სოფელი ხოჯი.

2 ზოგადი განათლების
საბაზო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

საბაზო ქართული ცაგერის
მუნიციპალიტეტი
სოფელი ლაცორია.

3 საშუალო ქართული ცაგერის
მუნიციპალიტეტი
სოფელი ლაცორია.
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ზოგადი განათლების
საშუალო საფეხურის
ზოგადსაგანმანათლებლო
პროგრამა

 
 

მონიტორინგი      ცენტრის მიერ ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ
 წარმოდგენი ლიდოკუმენტების განხილვით:

საბჭომ დაწესებულებას განუსაზღვრა 2026 წლის ნოემბერში 3.4 და 3.5 კომპონენტებთან
მიმართებით, სოფელ ხოჯის შენობისათვის შენობის ექსპლუატაციის უსაფრთხოების შესახებ
დასკვნის, საგანგებო სიტუაციების მართვის გეგმის, სახანძრო უსაფრთხოების დადგენის
შესახებ დოკუმენტაციისა და სკოლის შენობაში ადაპტირებული გარემო შექმნის
დამადასტურებელი მტკიცებულებების წარმოდგენა სსიპ - განათლების ხარისხის
განვითარების ეროვნულ ცენტრში.
 
დღის წერსიგით გათვალისწინებული საკითხების განხილვის შემდგომ, 18:45 საათზე საბჭოს
სხდომა დახურულად გამოცხადდა.

 

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
საბჭოს თავმჯდომარე
მალაზონია დავით

 

სსიპ-განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული
ცენტრი
ზოგადსაგანმანათლებლო დაწესებულებების
ავტორიზაციის საბჭო
საბჭოს მდივანი
ჯინჭარაძე მანანა
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